
Formulier - Mondelinge vraag

Greet De Troyer (sp.a) op 16-04-2019 10.24 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Interne organisatie - bevoegdheden 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De persoonsgebonden bevoegdheden zijn niet langer provinciaal, de grondgebonden bevoegdheden
zijn onze hardcore. Van de 6 gedeputeerden zijn er nog 4. 2018 was een overgangsjaar, moeilijk,
begrijpelijk, minder bevoegdheden te verdelen over evenveel gedeputeerden, de betrokken directies
bleven gewoon voortbestaan zij het onder een andere naam en met wat oplapwerk .... 
  
Concrete vragen:
Dan stel ik mij de vraag: wanneer en hoe wordt deze toch wel omvangrijke transitie vertaald in een
aangepaste efficiënte interne organisatiestructuur? Het kan toch niet dat bij een dergelijke
belangrijke ingreep in bevoegdheden de organisatiestructuur van het bestuur ongewijzigd blijft?
Begrijp me niet verkeerd, ik heb het niet over teveel aan personeel, ik heb het over de juiste vrouw
of man op de juiste plaats. En ik weet wel, heel wat zaken zijn ontstaan vanuit een
"welzijnsinvalshoek", iets waar ieder provincieraadslid moet van doordrongen zijn trouwens, maar
hoeven daar niet te blijven hangen, welzijn is iets waarvan ieder provinciaal beleidsveld moet
doortrokken zijn. Nog voor de provincieraad van maart zat ik al met vragen over de juiste
bestemming voor Wonen, Doorstroombeleid, Mondiale Solidariteit. Ondertussen heeft de
fractievoorzitter van N-VA een deel van die kroon ontbloot. Over het voortbestaan van een directie
Cultuur louter en alleen voor die paar efgoedcentra, die nog steeds naar de kern van hun nieuwe
identiteit op zoek zijn...is de denkoefening wellicht wat moeilijker, ik spreek me daar verder niet
over uit. Maar de essentie van mijn betoog blijft omdat we niet krampachtig moeten blijven
vasthouden aan het verleden en aan de dingen die we – trouwens vaak heel goed – gedaan hebben.
De deputatie heeft al wat "inkantelingsplannen" naar voor gebracht. Aan de ene kant kan ik daar
begrip voor opbrengen (eenheid van structuur en leiding), aan de andere kant vraag ik mij af of we
alles vanuit een centrale "ambtelijke" organisatie nog even goed gaan kunnen doen. Een nieuwe
visie op organisatie vergt vaak een nieuw soort leiding en dat is geen evidentie. Er zijn ook een
aantal beleidsdomeinen, die provinciaal zijn, maar waarover we hier in de Raad bijzonder weinig of
quasi niets te horen krijgen omdat ze in een vzw-structuur ingebed zijn vb. Toerisme, de
Proefcentra....Nochtans zijn we hiervoor bevoegd, dacht ik toch. Vandaar mijn vraag omtrent de
visie van de deputatie, komt er een "open" denkoefening over dit bestuur als organisatie, als
bedrijf, met een hertekening van de directies tot gevolg of is die er al geweest en met welk resultaat
en dus wat met de eventuele toekomstplannen rond efficiënte interne organisatie aangepast aan de
nieuwe realiteit met het oog op "geïntegreerd beleid" zoals dat zo mooi heet in het bestuursjargon.
Afrondend wil ik ook vragen om in dit hele discours de ondersteunende diensten niet te vergeten.
Wij zijn politici, "beleids"mensen, we willen beleid voeren en met dat beleid naar buiten komen.



Maar een goede organisatie moet een stabiele basis hebben, "steunt" op, het woord zegt het zelf,
ondersteunende diensten. Dat geldt ook voor de politieke organen, Provincieraad en Deputatie. Ik
hoop dat men ook daar het niveau van ondersteuning zal aanhouden en niet zal afdwalen/afglijden
richting simpel secretariaat, zoals soms in andere provincies het geval is en zoals ik weet uit mijn
eerdere contacten als voormalig voorzitter van de Provincieraad. 
  


